
Jegyzőkönyv
(hangrögzítéssel)

Készült: a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2019. december
18i üléséről.

Jelen vannak: Majláth László SRNŐÖ elnökhelyettes
Majláth Ferenc SRNŐ tag
Zentai Béla SRNÖ tag

Állandó meghívottak: Dr. Venicz Anita jegyző, Varga Katalin gazdasági osztály
ügyintézője, Tóth Teréz Márta igazgatási ügyintéző, Bátai
Brigitta jegyzőkönyvvezető.

Majláth László SRNÖ elnökhelyettes köszönti az ülésen megjelenteket az ülést 97? órakor
megnyitja. .
Megállapítja, hogy a képviselőtestület határozatképes, mivel 3 SRNŐ tag jelen van.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Majláth Ferencet, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot.
Szavazásra teszi fel a jegyzőkönyv hitelesítőre tett javaslat elfogadását. A testület 3 igen
(egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

71/2019.(XII.18.) határozata
a jegyzőkönyvhitelesítő személyének megválasztásáról"

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete a
2019. december 18i ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Majláth
Ferencet megválasztotta.

Szavazásra teszi fel a meghívóban szereplő napirend elfogadását.
Az SRNÖO 3 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

, Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

72/2019.(XII.18.) határozata
a napirend elfogadásáról"

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete az
ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

1) A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2019. évi
költségvetésének módosítása
Előadó: SRNŐÖ elnök

2) A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi belső
ellenőrzési terv elfogadása
Előadó: SRNŐ elnök

3.) — Bejelentések

A képviselőtestület rátér a napirendi pontok tárgyalására.



1) A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2019. évi
költségvetésének módosítása
Előadó: SRNÖ elnök

Majláth László: miért volt szükség a módosításra?

Varga Katalin: a módosításra azért volt szükség, mert határozatot született arról, hogy a
Zengő Óvoda alapítványát támogatja az önkormányzat 20.000 Fttal, a mobil telefon
vásárlások is megtörténtek, lézernyomtató és irodaszer vásárlás folyamatban van, ez a hét
folyamán rendeződni fog. A költségvetésben ezeken a rovatokon, ahova ezeket az
elszámolásokat el lehet végezni, azokon nem volt összeg. Át kellett csoportosítani készletről
szolgáltatás összegéről ezekre a rovatokra, hogy a fizetések teljesítése végrehajtható legyen.

Kérdés, észrevétel, hozzászólás vane a napirendi ponttal kapcsolatban?

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.

Majláth László: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A képviselőtestület 3 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

sSárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

73/2019.(XII.18.) határozata
2019. évi költségvetés módosítása

A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete a 2019. évi költségvetés
módosítás tárgyalására összeállított előterjesztést megtárgyalta és a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi
Önkormányzat 2019. évi költségvetését az alábbiak szerint fogadja el.

A Képviselőtestület a Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 8/2019. (II.07.) SRNÖ
határozatával elfogadott 2019. évi költségvetését az alábbiak szerint módosítja:

Bevétel:
Működési célú támogatás 1 040 000 Ft
Feladatalapú támogatás 278 256 Ft
Kiadások visszatérítése 23 628 Ft
Maradvány 821 198 Ft
Összesen: 2 163 082 Ft

Kiadás:
Személy juttatások 480 000 Ft
Munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 95 000 Ft
Készletbeszerzés 176 677 Ft
Szolgáltatási kiadások 357 368 Ft
Egyéb dologi (áfa, pénzügyi szolg.) 74811 Ft
Egyéb működési kiadások államháztartáson belülre 625 536 Ft
Egyéb működési célú támogatások államházt. Kívülre nonprofit gazd.társ. 20 000 Ft
Informatikai eszközök beszerzése 58 260 Ft
Egyéb tárgyi eszközök beszerzése 204 488 Ft
Beruházási célú előzetesen felszámított általános forgalmi adó 70 942 Ft
Összesen 2 163 082 Ft



A testület utasítja az elnököt, hogy a 2019. évi költségvetésben a fenti változások átvezetésre
kerüljenek.

2) A Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2020. évi belső
ellenőrzési terv elfogadása
Előadó: SRNÖ elnök

Majláth László: a napirendi ponttal kapcsolatban vane kérdés, hozzászólás.

A napirendi ponthoz nem volt hozzászólás.

Majláth László: szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati javaslat
elfogadását.
A képviselőtestület 3 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta:

, Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat
Képviselőtestületének

74/2019.(XII.18.) határozata
2020. évi belső ellenőrzési terv elfogadása"

Sárbogárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselőtestülete a 2020. évi belső
ellenőrzési terv elfogadása tárgyú előterjesztést megtárgyalta, és azt a melléklet szerinti
tartalommal elfogadja.

A képviselőtestület utasítja az elnököt, hogy a tervet aláírás után Sárbogárd. Város
Önkormányzatának jegyzője részére küldje meg, aki azt a belső ellenőrzési vezető részére
továbbítja ill. a terv végrehajtásáról gondoskodik.

A testület utasítja az elnököt, hogy a határozat kivonatát a polgármesterhez továbbítsa.

Határidő: 2019. december 31.
Felelős: elnök

3.) — Bejelentések

Majláth László: ami megmaradt pénzünk, azt át tudjuk vinni 2020ra?

Varga Katalin: a maradványt igen. Meg kell várni december 31et akkor látjuk pontosan,
hogy mennyi az az összeg, ami megmaradt, mert a banki költséget előre nem tudjuk
megmondani. Január első két hetében elkészítem az elszámolását a működési támogatásnak és
a feladatalapú támogatásnak és akkor tudok pontos összeget mondani. Ha a működési
támogatásból marad, azt mindenképpen vissza kell utalni.

Majláth László: fel szeretnénk venni a kapcsolatot a Tescoval, Családsegítő Szolgálattal,
egyházzal.

Dr. Venicz Anita: a Családsegítő Szolgálat tud segíteni ruhaosztást tartanak, tartós élelmiszert
adnak a rászorulóknak. LadányiMészáros Juditot keressétek, Ő vezető.



Majláth László: Székesfehérvárra, Budapestre, egyéb helyekre kell mennünk. Ezeknek az
utaknak az útiköltségét is kellene szponzorálni. A fennmaradó összegből ez lehetséges?

Varga Katalin: számla ellenében lehet csak útiköltséget elszámolni.

Majláth László: a roma nemzetiségi önkormányzat nevére kell kérni a számlát.

Tóth Teréz Márta: a gépjármű adataira lesz szükség, a benzinköltség összegére illetve, hogy
hova kellett menniük.

Majláth László: nagyon sok helyre kellene menni, sok mindent intézni, jönnek hozzánk az
emberek segélykérelmekkel.

Zentai Béla: az ülés előtt is odajött hozzánk egy egyedülálló anya két kisgyerekével, hogy
tudnánke nekik segíteni.

Majláth László: tudom, hogy anyagi támogatás nyújtására a roma nemzetiségi
önkormányzatnak nincs lehetősége, sajnos.

Majláth Ferenc: vállalkozók, vagy bárki esetleg szponzorálhatná az önkormányzatot?

Dr. Venicz Anita: még a pályázatok jöhetnek szóba. Ha nem is segélyt, de pld. tüzelőt, bútort,
tartós élelmiszert adni a rászoruló családoknak. Ezt pályázati forrásból lehetne megvalósítani.

Majláth László: az idén már úgy gondolom, nem lesz nekünk pályázat kiírva, csak a 2020as
évre. Azt tudjuke, hogy 2020. évre milyen lehetőségek vannak pályázatírásra? Felkutattam
egy zenész, aki tanítaná a gyerekeket. Nem tudom még a pontos létszámát megmondani
azoknak a gyerekeknek, akik zenét szeretnének tanulni. Ezt még össze kell írnunk. A tanár
felajánlotta, hogy ingyen és bérmentve tanítaná a roma gyerekeket. Milyen pályázati
lehetőségünk van arra, hogy még több eszközhöz jussunk, zenei eszközhöz. Azok az
eszközök, amik vannak nem alkalmasak a tanulásra.

Dr. Venicz Anita: a pályázatokat nem szoktuk figyelni. Ezt nektek kellene, vagy megyei
szinten nem foglalkozik vele valaki?

Majláth László: megyei szinten megkérdezzük. Több helyre kellene mennünk holnap és
pénteken is. Rendőrségi fórumra is kellett volna mennünk Dunaújvárosba.

Tóth Teréz Márta: ezekhez kellenek a meghívók.

Majláth László: Sárbogárd Város Önkormányzat képviselőtestületi ülésére az elnök nem
tudott eljönni én pedig későn értesültem róla így én sem tudtam rajta részt venni.

Tóth Teréz Márta: az elnök kap minden képviselőtestületi ülésre meghívót.

Majláth László: van lehetőség arra, hogy én is kapjak értesítést arról  fórumon,
közmeghallgatáson vagy bármin  amin részt kellene vennünk?

Dr. Venicz Anita: felírjuk, és küldünk testületi meghívót.



Majláth László: vannak olyan terveink, amiket meg szeretnénk valósítani.

Dr. Venicz Anita: meglátjuk a jövő évi költségvetést, hogy mennyi lesz a forrása az
önkormányzatnak, addigra már kellenének konkrét tervek, álljunk neki valaminek. Borbély
képviselő úr pont a testületi ülésen a Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kapcsolatosan
kérdezett és ő is azt mondta, hogy lehetne több mindent csinálni a hagyományőrzéstől
elkezdve a polgárőrségig. Én mondtam neki, hogy vannak tervek. Pályázni kell, plusz forrás
szerzése nagyon fontos.

Majláth László: sok embernek szeretnénk segíteni abban, hogy legyen munkahelyük.
Terveink között szerepel, hogy a helyi roma embereket el tudjuk helyezni dolgozni egy kftn
keresztül. Egy külsős céggel ha lenne megállapodásunk elvállalnánk bizonyos munkákat itt
Sárbogárdon. Szeretnénk segíteni azoknak, akik nem tudnak bejárni Székesfehérvárra
dolgozni.
A hagyományőrzéssel kapcsolatban, az a legnagyobb célom, hogy zenélni tanítassuk a roma
gyerekeket, illetve felnőtteket is, aki szeretnének tanulni. Mindenféleképpen szeretnénk egy
táncegyesületet is. Nehéz lesz olyan embert találni, aki ebben tudna nekünk segíteni. Már
beszéltem valakivel, de még nem adott választ. Lakatos Béla, aki a táncot tudta volna tanítani
sajnos elhunyt. Sztojka beteg, de meg fogjuk találni a megfelelő személyt. Szeretnénk
tehetségkutatást is csinálni, hogy azok a gyerekek, akik jól énekelnek, táncolnak, zenélnek
felemelni, kiemelni őket.

Zentai Béla: cigány nyelvet tanítani nekik, mert nem tudják a cigány nyelvet a gyerekek.

Majláth László: ha a jövő évi költségvetésünk meg lesz, akkor a tiszteletdíjakról is beszélnünk
kell.

Majláth László elnökhelyettes megköszönte a részvételt,
a képviselőtestület ülését 9.55 órakor bezárta.

me.

Majláth László
SRNÖ elnökhelyettes


